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Karriär Benjamin Mandre, tidigare partner på Ripellino Arkitekter blir ny delägare och vd på HOW Arkitekter. Därmed förstärks
kontoret med kompetens inom samhällsbyggnad och större nybyggnadsprojekt.

HOW Arkitekter har sedan starten 2003 haft en stark inriktning på att utveckla kreativa arbetsplatser och retailmiljöer. Benjamin
Mandres erfarenhet från samhällsbyggnad och större nybyggnadsprojekt blir därför ett spännande tillskott, säger en av HOW
Arkitekters grundare Gunnar Hildén:<br /> <br /> – Stora projekt kräver i dag inte bara kunskap om hur man skapar bra arbetsplatser eller butiker. Fokus är
numera helheten och stadsmiljön. Och med Benjamin i laget kommer vi att stärka den kompetensen. <br /> <br /> Benjamin Mandre har tidigare drivit Sand
Arkitektur och varit partner på Ripellino Arkitekter. Där ansvarade han för projekteringen av SEB:s nya kontor i Arenastaden samt flera större projekt inom
bostads- och stadsutveckling. <br /> <br /> – HOW har alltid haft många kreativa och snabbt växande kunder. Nu riktar vi även in oss mot större uppdrag
inom både bostäder och lokaler, säger Benjamin Mandre. <br /> <br /> HOW Arkitekter har vuxit starkt det senaste halvåret och den nya vd:n Benjamin
Mandre är inte den enda nya medarbetaren. Tidigare i år rekryterades också arkitekterna Charlotte Bredberg inom projektering och Rodrigo Yanez för tidiga
skeden.

- Nicklas Tollesson
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